
Referat fra landsbyhavemødet 6.maj 2019.

Tilstede:Niels Holger, Christina, Jette, Kirsten, Torben, Mads og Claus.

Vi har fået endnu en deltager til arbejdsgruppen, Claus der er nytilflyttet til byen, og til dagligt 
arbejder med haveanlæg, 

Økonomi: det lader til vi selv skal indhente priser og tilbud til landsbyhaven, kommunen har travlt. 
Den 20. juni kl. 19-21.30 afholdes der borgermøde på skolen. hvor alle arbejdsgrupperne 
fremlægger deres plan, og det har vi 15 minutter til hver. Bagefter kan man gå rundt til grupperne 
og stille spørgsmål eller komme med forslag.

Vi gik derefter over til ”landsbyhaven”, for at danne os et indtryk af hvor tingene kunne placeres.
Bagefter lavede vi en skitse:

Claus vil prøve at lave et forslag til næste møde over planteforbrug.

Næste møde bliver 27.5 på skolen.

Tag gerne forslag med til materialer: siddepladser, pergola, planter m.m.

Referat Torben


